
 

 

1 4 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2024. július 29-én megtartott rendkívüli nyílt képviselő-testületi ülésről.  
 

Képviselő-testületi ülés helye: Faluház (Jobbágyi, Kossuth út 17.) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

 Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester  

 Baranyi István   képviselő, 

  Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Maczák Tímea   képviselő, 

  Pintér Norbert   képviselő, 

 dr. Tóth Renáta  jegyző, jegyzőkönyvvezető. 
  
A képviselő-testületi ülésről távol volt:  

 Sebők-Haász Mária képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja. 

 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgár: --- fő.  

 
  

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes. Sebők-Haász Mária képviselő és Sándorné Szentkúti Anita 

bizottsági tag előzetesen jelezte távolmaradását, egyéb elfoglaltság miatt. 
 

 

N A P I R E N D: 

 

1. Postahivatal nyílászáróinak cseréje 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 



 

 

 

1./ Postahivatal nyílászáróinak cseréje 

  

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 
 

Schoblocher István polgármester: Az első napirendi pont a postahivatal nyílászáróinak 

cseréje, mindenki megkapta az ajánlatokat is, tehát ahogy kérte a testület annak 

függvényében én beszéltem akkor olyan vállalkozókkal, akik műanyag nyílászárókkal 

foglalkoznak. A beszerzett árajánlatok alapján legolcsóbb árajánlatot a Nógrád Plast 

Ablakgyártó Kft. adta. Annyit szeretnék elmondani, amikor itt voltak felmérni 

megjegyezték, hogy azért lesz bizonyos kőművesmunka is. Erre fel kell készülni, nem 

tudom, hogy mennyi, de azért már, nem akarok egy testületi ülést összehívni. Azt, hogy 

kivel csináltatjuk nem tudom megmondani, majd meglátjuk, nem tudom, hogy milyen 

munkát lesznek. Megkérdezem van ezzel kapcsolatban valami kérdés vagy észrevétel? 

A legolcsóbb árajánlat összege 2.225.257 forint. 

 

Pintér Norbert képviselő: Igen, csak annyi, hogy akkor ugye benne van az előre három 

ablak két ajtó, az utcafronton is van egy ablak és a hátsó oldalon is, ami be van törve. 

 

Schoblocher István polgármester: Amik olyan állapotban       vannak, hogy ki kell cserélni, 

illetve ebben benne van, hogy ez biztonsági üveg, amit kért a posta. Aki egyetért, hogy 

a Nógrád Plast Ablakgyártó Kft. ajánlatát fogadjuk kérem kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

38/2024. (VII. 29.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Schoblocher István 

polgármestert, hogy a tulajdonát képező, a Magyar Posta Zrt. által bérelt postahivatal 

épület nyílászáróinak cseréjével megbízza a Nógrád Plast Ablakgyártó Kft. (1138 

Budapest, Mura utca 4. 8/1.) gazdasági társaságot. A szerződés teljesítését követően a 

nettó 1.7512.171 Ft + ÁFA vállalkozási díj kifizetéséhez hozzájárul. 

 

Határidő: 2024. szeptember 30. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

Pintér Norbert képviselő: Mikorra készülnek el az ablakok? 

 

Schoblocher István polgármester: Nem tudom megmondani, a szabadságok vannak én 

holnap felhívom a céget és tájékoztatom őket, hogy a testület elfogadta azt ajánlatot. 

 

 

2./ Egyebek 

  

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

a.) Közterület elnevezése – Püspöki út 

 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Bódizs Zsolt vásárolt egy jobbágyi ingatlant 

külterületen, ahol lakóház is van, kérte, hogy az ingatlannak legyen címe. A terület ott 

van, hogy megyünk Szurdokpüspöki felé, ahol homokbánya volt. Egyeztetve a 

kérelmezővel is javaslom, hogy Püspöki út legyen. 

 

Baranyi István képviselő: Hol van ez a ház? 

 

Schoblocher István polgármester: Patak után, ahogy megy be a honvédséghez az út 

Szurdokpüspökiről. Szavazásra bocsátotta a javalatot. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta. 

 

39/2024. (VII. 29.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete – a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 3. pontja és 

42. § 8. pontja – az alábbi közterület elnevezéséről dönt: 

 

Püspöki út (0118. helyrajzi szám). 

  

A Képviselő-testület felhatalmazza Schoblocher István polgármestert, hogy a döntés 

végrehajtásához szükséges eljárást indítsa meg, és a szükséges intézkedéseket tegye 

meg. 

 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

b.) Tájékoztatás 

 

Schoblocher István polgármester: Tájékoztatásképpen szeretném elmondani itt 

a   hegyalatti térfigyelő kamerák ügyében Alapi Ferenccel  beszéltem  , hiszen azt tudjuk, 

hogy nem működik és akkor ő azt szeretné, hogy máshová rakjuk, de nem zárkózott el 

teljes mértékben a kamerák további ott létén, de mindenféleképpen az volt az egyik 

problémája, hogy fogyasztásmérő kerüljön fel, illetve volt Kiss  Krisztiánnak egy olyan 

 javaslata, hogy mint a temető is van, behozzuk a jelet, és     akkor nem kell bemenni. 

Azért mondom egy képlékeny dolog, de hogyha Pintér Norbert tud valahol máshol 

helyet. Szerintem ez lenne a legjobb megoldás, és akkor minimális költséggel jár, hiszen 

oda van kiépítve hálózat, ha most át kell forgatni az megint költségbe kerülne, de hát itt 

akkor annyi költség lenne, hogy akkor ide egy internetes hozzáférést  kellene biztosítani. 

Gondolkozzatok rajta, én szerintem ebbe kellene tovább lépni, én beszélek Alapi 

Ferenccel, hogy nem találtunk más megoldást. Az kérdés, hogy akkor ő ezt elfogadja-e. 

 

Pintér Norbert képviselő: A legjobb az lenne, ha kitennék a kamerákat pl. a Losonci út 

végére. 

 

Schoblocher István polgármester: Egy gond van, ha odarakják, az  is családi ház és oda 

újra ki kell építeni a rendszert. 



 

 

 

Pintér Norbert képviselő: Akkor látnák, hogy ki jön be Jobbágyiba. 

 

Schoblocher István polgármester: Akkor még többe kerül, azt gondolom. 

 

Maczák Tímea képviselő: Azt kéri, hogy a fogyasztást fizesse ki az önkormányzat? Azt 

meg lehet oldani, nem? 

 

  Schoblocher István polgármester: Meg lehet oldani. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Milyen szintű mérőre gondol, egy egyszerű 

boltban kaphatóra vagy rendes hitelesítettre?    

 

Schoblocher István polgármester: Nem, de hát azt mondja Kiss Krisztián, hogy    ő fel 

tudja rakatni. 

 

Kiss Krisztián Zsolt képviselő: Meg kellene egyezni, hogy mennyi az éves fogyasztása. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Ha mérve lesz évi 5.000 Ft sem lesz. 

 

Schoblocher István polgármester: Maradjunk abban, hogy beszélek vele, sajnos nem 

találtunk más lehetőséget, hogy akkor   mérőórát felszerelne-e. 

 

Kiss Krisztián Zsolt képviselő: Az internetes elérés lenne a lényeg, hogy ne kelljen 

esetleg hétvégén zavarni, ha szükség lenne a felvételre a rendőrségnek. 

 

 

c.) Parkoló és templom előtti közterület kialakítása 

 

Schoblocher István polgármester: Másik dolog a parkoló a bölcsődénél, amiről 

beszéltünk, illetve én kértem egy másik árajánlatot is, de a minimális különbség van a 

kettő között. Most úgy vagyok, megmondom őszintén, hogy ha a testület akarja, vagy 

meg kell határozni bizonyos költséget, hogy abba mi fér bele. A tervben az volt benne, 

hogy térkőből, de hát a térkő nagyon drága, meg úgy felmentek az aszfaltozási árak, 

hogy az rengetegbe kerül. Meg nem beszélve arról, hogy hogy olyan céggel kell 

tárgyalni, akik itt dolgoznak a környéken. Meg el kell dönteni, hogy a vízelvezetés 

folyókával legyen-e megoldva, mint ahogy meg van csinálva az Iskola és a Rózsa út. 

Meg nem mindegy, hogy most van-e szegélykő vagy nem kell, tehát ezt el kell dönteni, 

ebbe én még segítek amíg vagyok valamilyen formában, de akkor egy összeget meg kell 

határozni, hogy mennyit gondol a testület erre rászánni. 

 

Baranyi István képviselő: Betonból nem lehetne megcsinálni? 

 

Schoblocher István polgármester: A beton nem jó megmondom őszintén, jobb az aszfalt 

minden szempontból, mert a betonozásnál - jó példa erre, mert lebetonozzuk az 

óvodánál a hátsó részt – és nem az igazi megmondom őszintén. A beton egy idő után 

tönkremegy, az aszfaltnál jobb nincsen. Az más dolog, hogy az aszfalt is nyomja a 

meleget, tehát az sem igazából jó. Az árajánlat alapján a költség 15.000.000 Ft. 

 

Maczák Tímea képviselő: Mit tartalmaz? Térkövezést, ahogy jövünk az Arany János 

útról onnan lenne egy térköves út? 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Aszfalt lenne a templom bejáratig. 

 

Maczák Tímea képviselő: Az iskola felé is? 

 

Schoblocher István polgármester: Arra már nincsen semmi. 

 

Maczák Tímea képviselő: Ha csak egy járdában gondolkoznánk és körülötte 

parkosítanánk? 

 

Schoblocher István polgármester: Azt meg lehet csinálni. Itt az a gond, hogy már 

hordtunk oda Kiss Krisztiánnal zúzott követ, hogy ne legyen sár, de az az igazság, hogy 

egy idő után sár van.  Meg volt, amikor vettük a Tűzépről is bizonyos mennyiséget azt 

is szétterítették, próbálkoztunk évek folyamán mindig valamivel, de a legjobb megoldás 

az lenne, ha le lenne aszfaltozva az egész terület. A faluképen ez nem javít, az útról nem 

is látszik, csak azoknak, akik tényleg templomba járnának, vagy ha van rendezvény, 

akkor van ennek haszna. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Akkor csak a templom oldala lenne? 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Igen, a Molnár Krisztián előtti rész a templom ajtóig, de már 

lefelé az iskola felé nem lenne. 

 

Maczák Tímea képviselő: A régi kerítésig menne teljesen, szerintem nem kellene a 

széleket megcsinálni, az fűvel is jó lenne. 

 

Baranyi István képviselő: Milyen széles aszfaltban gondolkodunk? 

 

Schoblocher István polgármester: Lenne egy út és a parkoló is le lenne aszfaltozva. 

 

Pintér Norbert képviselő: Időközben, az jutott eszembe, hogy kellene beszélni 

kőművessel, hogy mennyibe kerülne a térkövezés. Durván 10 ezer Ft egy négyzetméter 

térkő lerakva. 

 

Schoblocher István polgármester: Nem lehet úgy lerakni a térkövet abba, akkor le kell 

betonozni, de most már csak a térkövet nézed egy négyzetméter lehet, hogy 30.000 Ft-

ba jön ki, hogyha mindenféle költséget hozzáadunk, de mondjuk egy traktor vagy bármi 

rámegy. 

 

Pintér Norbert képviselő: A legnagyobb probléma most az embereknek, hogy 

gyakorlatilag sárba mennek be a templomba, csak egy olyan kanyart kellene tenni a 

templom elé, hogy szépen be tudjanak menni. Nem kell autóval oda bemenni. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Térkövezni lehetne elől, oldalt elzárni a kocsiktól 

és leaszfaltozni és kialakítani a parkolót, ez sem olcsó.  

     

Schoblocher István polgármester: A vizet el kell vezetni valamilyen formában. 

 

Maczák Tímea képviselő: Kell parkoló, hogy aki pl. a hegy alól jön meg tudjon állni, 

nem lehet megállni sem az Arany János úton, sem a Kossuth úton. 

 



 

 

 

 

Pintér Norbert képviselő: Hány parkoló kialakítására gondolsz, mert mondjuk 40-50 

ember jár templomba vasárnap, 10 %-a mondjuk kocsival jön? 

 

Baranyi István képviselő: Vasárnaponként általában négy autónál nincsen több a 

papéval együtt. 

 

Pintér Norbert képviselő: Ugye azt is kell nézni, hogy most majd én leszek a 

polgármester és van mondjuk 40 millió forintja az önkormányzatnak és annak felét erre 

simán el lehet szórni, ha nem vigyázunk rá. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Ha csináljuk, akkor csináljuk szépre, én biztos 

nem aszfaltoznám a templom előtt, ott térkövezni kellene. 

 

Maczák Tímea képviselő: Esetleg pályázati forrásból nem lehet megcsinálni, várni vele 

még? 

 

Schoblocher István polgármester: Erre soha nem lehet pályázni, a terület a Magyar 

Állam tulajdona. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Nem jó, ha egy összeget meghatározunk, mert 

abból a pénzből csak egy olyan megoldás lesz, ami három év múlva semmi, és akkor 

vagy részletekben. 

 

Schoblocher István polgármester: Ki kell menni a helyszínen megnézni. 

 

Schoblocher István polgármester: Megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést 

bezárta, majd zárt ülést rendelt el. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 


